
Kankaistenjärven suojeluyhdistys ry                      Pöytäkirja 4/2013

Hallituksen kokous

Aika              25.7.2013 klo 17

Paikka          Sepänkalliontie 164, Parikka

Läsnä            puh.joht. Rauno Kattelus, Pekka Honkala, Jarmo Holma, Kari Muje, Kirsti Parikka, 

                      Pekka Saares, Risto Saari  ja Kalervo Salo 

               

1 . Puheenjohtaja Rauno Kattelus avasi kokouksen ja toivotti uuden hallituksen jäsenen 

                        Kari Mujeen  tervetulleeksi. Avaaja  toimi  puheenjohtajana ja  Kirsti Parikka

      sihteerinä.

2 .                    Läsnäolijat todettiin, poissa oli Juha Kallasmaa.      

3 .                    Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

4 .                    Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

5 . Edellisen kokouksen pöytäkirja 3 /2013 hyväksyttiin.

6 . Taloudellinen tilanne:  tilillä on 369,11 €.   Jäseniksi hyväksyttiin Veikko Tuominen ja 

Antti Heikkilä.

7 .                    Sääntömääräinen vuosikokous oli  3.7. 2013

- osanottajaluettelo lisätään pöytäkirjan liitteeksi

- kokouksessa oli innostunut ja asioista kiinnostunut ilmapiiri

- veden korkeuden ennallistaminen annettiin hallituksen tutkittavaksi 

- Hämeen Sanomien Yhdistykset -palstalle laitetaan info uudesta hallituksesta

- pöytäkirja lähetetään myös toiminnantarkastajalle

- hallituksen jäsenillä jatkuvat entiset toimenkuvat 

8.     Syystiedote laaditaan ja lähetetään elokuun alkupuolella. Jäsenmaksun eräpäivä on 

                        20.8.2013. 

 9.                   Muistutus Logojen näkymisestä tiedoksi hallitukselle.



  10 . Maksuhakemus ELY -keskukselle valmis ja se lähetetään elokuun alkupuolella.

  11. Ojavesinäytteiden tulokset

-  kevään mittaan otettujen näytteiden tulokset ovat luettavissa kotisivuilla

   12. Lähiaikojen toimenpiteet ja toteutus

- tehdään julkaisu Kankaistenjärvestä

- työryhmään kuuluvat Juha Kallasmaa, Pekka Honkala, Pekka Saares ja Jarmo Holma

- työryhmän puheenjohtajan toimii Pekka Honkala

- julkaisun sisältöä  ideoitiin alustavan" ideavalikoiman" avulla (täydennetty liite)

- julkaisu on tarkoitus saada valmiiksi syys- lokakuun aikana

- painos arvioitiin n. 200 kpl:ksi ja kustannukset n. 1000-1500 €

    13. Heinämäen hakkuualueen ja Komulahdenojan tilanne

- Komulahdenojan projekti käynnistyy syksyllä Olli Lukanniemen toimesta ja

  Metsäkeskuksen rahoituksella.

- Heinämäen alueen tilanteen korjaamiseksi laaditaan kirjelmä UPM:lle. Siinä 

  vaaditaan UPM tekemään suunnitelma patojen parantamisesta ja

  toteutusaikataulu töiden suorittamisesta syksyllä sekä ojavesien seurannan

  kustannuksiin osallistumisesta. Hallitus esittää, että UPM:n kanssa järjestetään 

                          maastokäynti elokuun lopulla. Siihen osallistuvat  UPM:n edustajat, vesiasiantuntija

 Olli  Lukanniemi, Janakkalan ympäristöpäällikkö Heikki Tamminen ja hallituksen 

 edustajia.

- 21.8. Heli Jutila ottaa harjoittelijansa kanssa useita näytteitä, jotka maksetaan

                           kaupungin toimesta, n. 1000-1500 €.

- tulevina vuosina tullaan anomaan uusia projektirahoja järven tilan tutkimiseen ja

 tilanneselvityksiin

 14. Muut asiat

- Koekalastus suoritettiin 22.-25.7. 2013. Pro Agrian kalatalousneuvoja Petri Mäkisen, 



harjoittelijan  ja viiden talkoolaisen ( Reijo Parikka, Kirsti Parikka, Antero Pesonen, 

Kimmo Temonen, Pekka Honkala ) voimin. Talkootyötunteja tehtiin yhteensä 64. 

                        Kaupunkiuutiset julkaisivat artikkelin koekalastuksesta 27.7. Koekalastuksen tulokset

                        valmistuvat myöhemmin syksyllä.

- Keskusteltiin vuosikokouksen antamasta tehtävästä, veden ennallistamisesta.

 Myöhemmin syksyllä tehdään mielipidekysely asiasta  rannan asukkaille. 

15. Hallituksen seuraava kokous pidetään syyskuun alkupuolella Katteluksella 

Tervasaaressa. Ajankohta tiedotetaan myöhemmin.

16. Kokous päätettiin klo 20.20. ja puheenjohtaja kiitti aktiivisesta osallistumisesta.

                        puheenjohtaja Rauno Kattelus   sihteeri Kirsti Parikka


